
Protokół Nr XLIII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 10 sierpnia 2017 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.06 

Zamknięcie obrad – godz. 15.52 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 12 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 31 lipca 2017 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 
 

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie wniesiono uwag i propozycji do proponowanego porządku obrad i przystąpiono do 

głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11  przeciw - 0      wstrzymało się - 0 . 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że Pan Krzysztof Janicki został wybrany radnym w 
wyborach uzupełniających zarządzonych na dzień 23 lipca 2017r. Przewodniczący RM 
odczytał rotę ślubowania i poprosił radnego o złożenie ślubowania. 

Krzysztof Janicki - złożył ślubowanie. 

Przewodniczący RM - wręczył nowowybranemu radnemu Statut Gminy  Radków. 

 
 
 



Ad. 7 
 
Burmistrz - w związku z rezygnacją Pani Krystyny Sypień z pełnienia funkcji radnej RM w 
Radkowie podziękował jej za pracę na rzecz rozwoju lokalnej społeczności i za trud 
wniesiony w rozwój samorządowy w okresie od 1 grudnia 2014r. do 24 kwietnia 2017r. 
Życząc sukcesu w życiu osobistym i zawodowym Burmistrz wraz Przewodniczący RM  
wręczyli upominki i podziękowania. 
 
Przewodniczący w imieniu Rady Miejskiej w Radkowie podziękował za współpracę życząc 
sukcesów i zdrowia oraz wręczył upominek. 
 
K. Sypień - podziękowała wszystkim za lata wspólnej pracy oraz wręczyła kwiaty.     

Burmistrz pogratulował wyboru radnemu K. Janickiemu życząc owocnej pracy społecznej. 

Burmistrz - poinformował, że po konsultacji z komendantem SM L. Dorszewskim postanowili 
z okazji Święcie Policji wyróżnić funkcjonariusza Policji w Radkowie sierżanta szt. Sławomira 
Reśko. Burmistrz złożył podziękowania za codzienną służbę na terenie Radkowa oraz 
wręczył list gratulacyjny i upominek.  

S. Rośko - podziękował za wyróżnienie. 

Ad. 8 
 
Przewodniczący RM - odczytał deklarację złożoną przez radnego K. Janickiego dotyczącą 
pracy w stałych Komisjach RM w Radkowie. 
 
DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 
Rady Miejskiej oraz przedmiotu ich działania 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 12 radnych: za -12   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 



Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 12 radnych: za -12   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok 
 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
 B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 12 radnych: za -12   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
 
DRUK NR 4 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 12 radnych: za -12   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Liczba radnych zmniejszyła się do 11 - z udziału w obradach zwolniła się radna A. 
Rakowska. 
 
Ad. 9 
 
Nie było. 
 
Ad. 10 
 
Nie złożono. 
 
Ad. 11 
 
M. Kusiakiewicz - poinformował, że na terenie zalewu w dniach 19-20 sierpnia odbędzie się  
Jarmark Stołowogórski oraz przedstawił plan imprez. Poprosił sołtysów o wystawienie swoich 
reprezentacji oraz o nagłośnienie sprawy na terenie sołectw w sprawie I Mistrzostw Gminy 
Radków w grillowaniu. Dyrektor zachęcił do udziału w imprezie. 
 
Burmistrz - podziękował za przyjęcie trzech uchwał bardzo ważnych dla Gminy. Gmina od 
kilku lat jest mocna w kierunku inwestycyjnym, które wynikają z potrzeb stawianych przez 
mieszkańców i turystów odwiedzających Gminę a także budowania pewnych obszarów o 
wyższym współczynniku dostępności dla turystów. Gmina nie ma zasobów, potencjału 
dużego miasta dlatego musi maksymalne dobrze i skutecznie wykorzystać to co stworzyła 
natura. Przyjęta prognoza finansowa wraz z otoczeniem finansowym spowoduje, że dług 
wzrośnie na najbliższe dwa lata o około 5.500.000,00 zł, który w całości jest lokowany w 
projektach. Pakiet umów Burmistrz przedstawi na najbliższej sesji. Burmistrz podziękował 
Skarbnikowi Gminy za przygotowanie tabeli przedstawiającej dochody, wydatki, przychody w 
zakresie zaciąganych kredytów, pożyczek i emisji obligacji oraz poziom długu w gminach 
powiatu kłodzkiego w latach 2008-2017 z której wynika, że jesteśmy Gminą o dość niskich 
dochodach i znajdujemy się w środku tej tabeli w zakresie zadłużenia a nasz potencjał rośnie 
przez inwestycje. Burmistrz wyjaśnił, że wyemitowane obligacje o wartości 5.5000.000,00 zł 
na okres dwóch lat spowodują zrealizowanie zadań istotnych dla Gminy w poprawie 
dostępności do infrastruktury, dróg, kanalizacji, wodociągów, ośrodków kultury, sportu i 
turystyki o wartości 21.500.000,00 zł, które są wspierane środkami pozyskanymi w budżecie 
oraz środkami z oszczędności które są na lokatach. Wskaźniki zadłużenia Gminy są bardzo 
niskie w stosunku do zrealizowanych zadań inwestycyjnych w okresie ostatnich 12 lat o 



wartości około 100.000.000,00 zł. Gmina nie może odpuścić pozyskiwania środków 
finansowych z funduszy unijnych. 
 
Przewodniczący RM - odczytał wniosek radnego Janusza Gorczyckiego skierowany do Rady 
Miejskiej o wystąpienie z apelem do zarządcy drogi wojewódzkiej przebiegającej przez 
Tłumaczów o wprowadzenie ograniczenia prędkości dla samochodów ciężarowych do 40 
km/h oraz propozycje treści apelu Rady Miejskiej skierowanego do Dolnośląskiej Służby 
Dróg i Kolei we Wrocławiu. Przewodniczący RM poddał apel pod głosowanie, czy radni są za 
przyjęciem apelu.  
Głosowało 11 radnych:  za - 11    przeciw - 0    wstrzymało się - 0 - apel został przyjęty. 

 
Burmistrz - poinformował, że Gmina została ustanowiona „Przyjacielem Szachów” przez 
Polski Związek Szachowy. Burmistrz podziękował Kazimierzowi Szydełko i nauczycielom za 
podjęcie trudu kształcenia gry w szachy w szkołach. 
 
Ad. 12 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
Protokołowała:        Przewodniczący 
Lucyna Połowczuk          Rady Miejskiej w Radkowie 
         Stanisław Hajłasz  

            

           

          

 


